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GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2013-06-16  

på Hotell Havsbaden kl 11.00 – 12.15 
 
1.  Föreningsstämman öppnades av ordföranden Kenneth Sjöblom, som också hälsade alla 
 välkomna. 

 
2. Kenneth Sjöblom valdes till stämmans ordförande och Margareta Lindén till sekreterare. 

 
3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 

 
4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 

 
5. Röstlängden justerades till att 34 fastigheter var representerade genom närvaro och 2 
 genom fullmakter, således totalt 36 röstberättigade. Ytterligare 17 boende var närvarande.  

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Ulla Svensson och KG Kyhlstedt. Samma personer 
 valdes till rösträknare. 

 
7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 

 
A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes 
C. Balansräkningen, som bilagts kallelsen, fastställdes. Beslutades att årets vinst kr 7.122:- 
  skall överföras till reparationsfonden. Beslutades även att ytterligare 11.764:- skall 
   överföras från Eget kapital för återställande av reparationsfonden. 
D. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson. 

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 
9. Styrelsens framlagda och distribuerade budgetförslag godkändes av stämman. 
 Medlemsavgiften blir oförändrat 3000 kronor och ersättningen – en middag till styrelse- 
 medlemmar med respektive – utgår enligt samma principer som tidigare år. 

  
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
 A.  Badstege vid stranden. Arbetsgruppen, Björn Hoffborn och Kenneth Grandin, redovisade 
  hur arbetet för att sätta upp en badstege fortskridit. Kommunen har i dagarna gett tillstånd 
  för en stege med den föreslagna placeringen (bilaga på papper finns). Arbetsgruppen har 
  som mål att sätta upp en stege i början av sommaren. Man letar nu efter smed och ev 
  andra utförare. En ordentlig kostnadskalkyl ska göras.  
 
 B. Grusning av vägarna. Styrelsen hade föreslagit oljegrusning av föreningens vägar  
  som ett alternativ till nuvarande grusning. Detta skulle dels minska damm och gropar,  
  dels leda till ett minskat behov av underhåll i framtiden. Ordföranden presenterade 
  framtagna ekonomiska kalkyler, se bilaga. Det framgick att en del av förarbetet för 
  oljegrusning, nämligen hyvling, behöver göras oavsett metod. 
  Stämmodeltagarna ansåg bl a att förslaget skulle förstöra områdets lantliga karaktär och 
  möjligen bidra till ökade hastigheter. 
  Förslaget om oljegrusning av vägarna avslogs. I stället genomförs hyvling, grusning och 
  saltning. Beräknad fortsatt underhållskostnad är cirka 4.000:- per år. 
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 11. Inga motioner hade inkommit. 
 
 12. Valberedningens förslag till styrelse föredrogs av Eeva Lamberg. Mötet antog förslaget.  
 

Vid mötet nyvaldes 
 ordförande  Per Bjurbom, Måsstigen 15 för en tid av 2 år 
 styrelseledamot Åse Wästberg, Skatuddsvägen 54 för en tid av 2 år 
och omvaldes                 
 styrelseledamot Margareta Lindén, Grisslestigen 10 för en tid av 2 år 
 
Kvarstår kvar av mandattid 
 kassör Johan Cedergren, Måsstigen 5 1 år 
 styrelseledamot Christer Åkerman, Måsstigen 14 1 år 
 
Till styrelsesuppleanter valdes 
 Lisa Öberg, Skatuddsvägen 46 Omval 1 år 
 Björn Hoffborn, Grisslestigen 8 Nyval 1 år 
 Björn Ljunghill, Grisslestigen 4 Nyval 1 år 
 
Till revisorer Eva Karlsson, Måsstigen 8 Omval 1 år

 KG Kyhlstedt, Skatuddsvägen 36 Omval 1 år
  

 
Till revisorsuppleanter    Björn Bonnevier, Skatuddsvägen 40 Omval 1 år 
 Pia Wråkhufvud, Måsstigen 26 Omval 1 år 
 
Valberedningen fastställdes utifrån det rullande schemat med våra gamla husnummer.  
Några styrelsemedlemmar stod på tur och måste därför stå över. En justering har gjorts i 
efterhand. Det förutsätts att en medlem i angivet hushåll åtar sig uppdraget.  
 
Från område A hus 1 - 14 rekryterar Gösta Nilsson, hus 1, Grisslestigen 1 
Från område B hus 15 – 20 och 29 – 34 rekryterar Jeanetthe Tamp, hus 16, Skatuddsväg 56 
Från område C hus 21 – 28 rekryterar Christiane o Kent Holmström, hus 25, Skatuddsväg 38 
Från område D hus 35 – 45 rekryterar Gunilla o Jan Ragnemark, hus 43, Måsstigen 17 
Från område E hus 46 – 57 rekryterar Kerstin Linasdotter, hus 48, Skatuddsvägen 32 
 
Gösta Nilsson är sammankallande och därmed också ansvarig för att skriftligt förslag på 
medlemmar till nästa styrelse lämnas till ordföranden i god tid före årsstämman i juni 2014. 
 

13. Övriga frågor 
Staketskada. Under vintern har ett nyuppsatt staket tagit skada vid plogning. Vi påmindes 
därför om att staket, murar eller motsvarande ska ge plats för snö vid sidan av vägen och 
vara starka nog att klara belastningen från snövallar.  

     
14. Vice ordförande Christer Åkerman framförde föreningens tack till de avgående styrelse-
 medlemmarna: Kenneth Sjöblom för fem år som ordförande, Rolf Svahn för fyra år som 
 byfogde och Mona Kähr för två år som suppleant.  
 
 Föreningsstämman avslutades med att ordförande Kenneth Sjöblom tackade de 
 närvarande för visat engagemang och önskade alla en trevlig sommar.  

 
   

Margareta Lindén, sekreterare Justerat Ulla Svensson 
      
 
___________________________  ______________________________ 
 

 KG Kyhlstedt 
 

 
  ______________________________ 


